
PROTOKOtr- NR XXXIII/l3

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 28 marca 2013 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. l .
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miej skiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XXXIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy. soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 18 radnych i orzekl,

ze jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosii kandydaturg radnego K. Majchrzaka na sekretarza obrad

XXXIII sesji Rady Miejskiej. Innych kandydatur nie zgloszono.
Radny K. Majchrzak wyrazil zgodE.
Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kandydaturg radnego K. Majchrzaka

na sehretarza obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie pod glosowanie:
Za kandydaturq radnego - )8 glos6w

Przeciw 0 glos6w
l4t.ttrzymalo siq 0 glos6.

Rada Mieiska w Jedrzejowie jednosloinie wybrala radneeo K. Majchzaka
na sekretarza obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Jedrzeiowie.
Ad.2

Bunnistrz M. Piszczek podzigkowal komisjom zakladowym dzialajEcym przy
Niepublicznym Zakladzie _Opieki Zdrowotnej, Zakladzie Energetycznym, Warsztatach Terapii
ZajEciowej, Regionie Swigtokrzyskim, Migdzyzakladowej Organizacji Pozarzqdowej
dzialaj4cej przy Urzgdzie Miejskim, Migdzyzakladowej Organizacji ZwiEzkowej OSwiaty,
Universal Leaf Tobacco za udzielon4 pomoc finansow4 osobom poszkodowanym podczas
klgski Zywiolowei, jaka miala miejsce w sierpniu ubieglego roku.

Pani soltys wsi Mnich6w podzigkowala w imieniu mieszkaric6w wsi Mnich6w Pani
El2biecie Barlosz za udzielon4 pomoc poszkodowanym.

Burmistrz M. Piszczek wrgczyl nagrodE dla uczennicy Szkoly Podstawowej nr 2
w Jqdrzejowie Karolinie Prawdzie za zajecie I miejsce w Og6lnopolskim Konkursie
Jqzykowym Oxfbrd Plus. PodziEkowal za pigkne promowanie Gminy Jpdrzejowa na arenie
o96[nokra.jowe j.

Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 w dniu 2 kwietnia bieZqcego roku bEdq
prowadzone roznowy z PKS Radomsko celem ustalenia terminu spotkania dotycz4cego
przewoz6w autobusowych miejskich linii.

Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawkE do porz4dku obrad i wpisanie, jako punkt
21 uchwaly w sprawie przyjgcia Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta i Gminy Jgdrzej6w na lata 2013 - 2014.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie porzqdek obrad XXXIII sesji Rady
Miejskiej z uwzglEdnion4 autopoprawk4.

Porzqdek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.



3. Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5, Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.
7. Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2013 rok.
8. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognory"

Finansowej Miasta i Gminy Jgdrzejtfw na lata 2013 - 2023.
9. Uchwala w sprawie zmiany uchwa$ dotycz4cej zarz1dzenia poboru podatkr5t'

w drodze inkasa, okre6lenia inkasent6w oraz wysokoSci wynagrodzenia za
inkaso.

10. Uchwala w sprawie zatwierdzenia zarzqdzenia porzqdkowego Nr 38/2013
Burmistrza Miasta Jpdrzejowa z dnia 6 marca 2013 roku w sprawie okre5lania
inkasenta podatku, rolnego, leSnego i od nieruchomoSci od os6b fizycznych w
solectwie Ksi42e Skroni6w.

11. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na nabycie prawa uZytkowania wiecrystego
nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzejriw.

12. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wydzieriawienie czg5ci gruntu
komunalnego na okres trzech lat.

13. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

14. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

15. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego
na okres trzech lat.

16. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na dokonanie darowizny nieruchomoSci
komunalnej.

17, Uchwala w sprawie okreSlania programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomno5 ci zwierzqt na terenie miasta i gminy Jgdrzej6w.

18. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dofycz4cej prqznania
doplat w sp6lkach prawa handlowego do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia
w wodp i zbiorowego odprowadzania Sciek6w.

19. Uchwala w sprawie zasad i trybu pneprowadzenia konsultacji spolecznych
z mieszkaf cami miasta i gminy Jpdrzej6w.

20. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoSd Burmistrza Miasta
Jpdrzejowa.

21. Uchwala w sprawie przyjgcia Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Miasta i Gminy Jgdrzej6w
na lata 2013 - 2014.

22. Sprawozdanie z pracy Komisji Budietu i Mienia Komunalnego za rok20l2.
23. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewiryjnej za rok20l2.
24. Sprawozdanie z pracy Komisji O5wiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej

za rok20l2.
25. Sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4 Europejsk4 za rok

2072.
26. Sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego

Rady Miejskiej w Jpdrzejowie za rok 2012.
27. Odpowiedzi na interpelacje.
28. Sprawy r62ne.
29. Zamkniecie obrad.
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Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie porz4dek obrad XXXIII sesji Rady

Miejskiej w Jqdrzejowie:
Za - 21 glos1w

Przeciw 0 glosdw
Wstrzymalo siq - 0 glos6w.

Rada Miejska przvjela porzadek obrad XXXIII sesji Rady Mie-iskiej.

Plzewodnicz4cy Rady udzielil glosu Dyrektorkowi Powiatowego Urzgdu Pracy
w Jgdrzejowie Panu M. Tomczykowi.

Dyrektor Pan M. Tomczyk poruszyl problem bezrobocia, z jakim boryka siE Gmina
Jgdrzej6w. Poinforrnowal. iz Powiatowy Urz4d Pracy w celu zminimalizowania problemu
bezrobocia pozyskat kwotg w wysokoSci 11 mln zlotych na realizacjp siedmiu projekt6w.

Dyrektor zwr6cii sig do radnych z proSb4 o rozpropagowanie informacji na temat
projekt6w. PodkreSlil. Ze s4 to projekty nie tylko skierowane do os6b bezrobotnych, ale
r6wnieZ do niepelnosprawnych czy teZ os6b niezarejestrowanych w urzEdzie. Dyrektor
om6wil poszczeg6lne formy pomocy objgte proj ektami tj. prace interwencyjne, staZe, Srodki
na rozpoczgcie dzialalnoSci gospodarczej, irodki dla przedsigbiorc6w na utworzenie nowych
miejsc pracy itd.

Dyrektor M. Tomczyk podzigkowal za wysluchanie i poinformowal o przygotowanych
materialach na poruszony temat.

Dyrektor M. Tomczyk opuScil posiedzenie Rady Miejskiej.
Ad.3

Protok6i z poprzedniej sesji zostal przyjEIy, uwag nie wniesiono.
Ad.4

l. Radny R. Krr,rk zwr6cil siE z prodb4o ograniczenie tonazu na ulicy Pifrczowskiej.
2. Radny R. Kruk zwr6cil sig z proSb4 o uporz4dkowanie terenu przy w4skotor6wce

pomiEdzy ulic4 Partyzantow a ulic4 Glowackiego.
3. Radny W. KEdra zwr6cil uwagg na ubytki i zniszczenia dr6g gminnych

spowodowanych zimow4 aur4. Radny poinformowal, iZ na ten cel w bud2ecie
zaplanowanych jest tylko 20 tys. zlotych i zapylal sk4d znale26 dodatkowe Srodki, aby
roz.wiqz.a( problem.

4. Radn;, M. Zygan zwr6cil siE z proSbq o zamontowanie prog6w zwalniaj4cych na ulicy
Szansa. Radny poinfbrmowal, 2e ruch pieszy odbywa sig ulicami z uwagi na brak
chodnik6w.

5. Radna J. Szreniawa poruszyla problem niezagospodarowanej dzialki na ulicy
Sienkiewicza i zwr6cila siE o przeznaczenie tej dzialki na potrzeby dzieci i mlodzie2y.

6. Radna .I. Szreniawa zwr6cila uwagg na du24 wyrwg w ulicy StraZackiej, naprzeciw
.jadtodalni.

7. Radna .I. Szreniawa zwr6cila sip z zapytaniem do Przewodniczqcego Rady
czy to prawda. 2e m6wil. 2e.Tanina Szreniawa chce odwoia6 Burmistrza Miasta.

Przewodniczqcy Rady odni6st siq do pytania radnej J. Szreniawy m6wi4c, i2 jest
to nieplawda.

8. Radny A. Czajor ponowil interpelacjg zgloszonq na ostatniej sesji Rady Miejskiej,
aby usun4i poziome znaki na ulicy Kieleckiej i Pifczowskiej oraz zwr6cil sig
o poprawienie pas6w na przejSciach dla pieszych.

9. Radny T. Kot zwr6cil sig o usuniEcie powalonych drzew w starym parku
w Mnichowie po nawalnicy. jaka miala miejsce w okresie letnim.

10. Radny G. Ku6mierz zwr6cil siE do Przewodnicz4cego Rady m6wi4c, iZ Pan
Przewodnicz4cy na ostatnim posiedzeniu rady odni6sl sig do niego w spos6b bardzo



L

niemily m6wi4c,2e mo2e udzielii mu pomocy. Radny podkreSlil, i2 zostal wybrany
przez mies2kafuc6w gminy, reprezeniuje mieszkafc6w stara siQ przedstawii ich

opinie i prosi o wysluchanie, a nie insynuowanie potrzeby pomocy radnemu.
11. Interpelacje radnego G. KuSmierza stanowiEzalqcznik do protokolu z sesji.
Po odczytaniu interpelacji przez radnego G. KuSmierza radny T. Kot zabral glos

m6wiqc, i2 Pan radny KuSmierz posluguje siE jego wypowiedziami, nie do kofrca dobrze je

interpretuj4c. Radny T. Kot poinformowal, i2 na spotkaniu, w kt6rym radni zapoznali siE
ze statutem sp6lki, wni6st jedn4 uwagg do umowy, do pozostalych zapis6w umowy nie mial
uwag. Uwaga radnego T. Kota dotyczyla zapisu o jednomySlnoSci w przypadku dokonywania
zmian w umowie sp61ki. Uwaga zostala uwzglEdniona, przyjgta przez wsp6lnik6w. Wedlug
radnego T. Kota umowa jest bardzo dobrze sporzqdzona, zabezpiecza interesy stron a przede
wszystkim interesy gminy. Pan radny KuSmierz chcialby, aby wszystkie decyzje na walnym
zgromadzeniu wsp6lnik6w byly podejmowane jednomy3lnie. Wedlug radnego T. Kota
takiego zapisu nie da siE wprowadzii, bo zwi4zaloby to ,,rgce" wszystkim stronom i sp6lka
przestalaby istniei. Radny T. Kot przypomnial, iz ndny G. KuSmierz na spotkaniu 2adnej
uwagi nie zglosil.

Ad.5
Radna J. Szreniawa zapytala o punkt 4 z pracy burmistrza migdzy sesjami i czy ustalona

cena w pierwszym i kolejnych przetargachbyta to2sama.
Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, i2 nikt nie zglosil siE do przetargu, nie zostalo

wplacone wadium, brak zainteresowania wynajmem lokalu. Burmistrz dodal, i2 nie jest w tej
chwili moZliwe udzielii radnej odpowiedzi, co do ceny, gdyZ musi zobaczy(, w dokumentacji.

Ad.6
Uwag nie wniesiono.
Ad.7
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i pytan nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo rdzial2l radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmian w budZecie

miasta i gminy na 2013 rok nastgpuj4cq ilo5ci4 glos6w:
Za
Przeciw

- 20 glos6w
- 0 glos6w

Wstrzvmalo sie I glos
/Uchwala nr XXXIII/298|13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.8
Burmistrz M. Piszczek poinformowal o nowej uchwale przygotowanej dla radnych

z uwzglgdnieniem autopoprawek. Wprowadzenie autopoprawek wynika z potrzeby
dostosowania uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013 - 2023
do rozporzEdzenia Ministra Finans6w z dnia 10 stycznia 2013 roku w sprawie wieloletniej
prognozy finansowej jednostki samorz4du terytorialnego oraz do wymog6w art. 36 ustawy
z dnia 07 grudnia 2012 roku o zmianie niekt6rych ustaw w zwiqzku z realizacjq ustawy
budZetowej.

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i pytafi nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczl.tala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo tdzial21 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie zmiany uchwaly

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jpdrzej6w na lata 2013 -
2023 nastgpuj4c4 iloSci4 glosriw:
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Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - I glosrSw
/Uchwala nr XXXIII/299113 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.9
Wiceprzer.r.odnicz4cy Rady W. Kqdra odczy'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i pytai nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barairska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 21 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany uchwaly

dotycz4cej zarz4dzenia poboru podatk6w w drodze inkasa, okreSlenia inkasentriw oraz
wysokoSci wynagrodzenia za inkaso nastppuj4cq ilo5ciq glosr5w:
Za - 2l glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXIII/300/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Pani M. DroZyfska soltys wsi Ksi429 Skroni6w przedstawila sig radnym oraz zwr6cTla
uwagQ na potrzebg budowy Swietlicy wiejskiej dla mieszkaric6w Ksi429 Skroniowa.

Ad.10
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i pytai nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barafska odczytaia projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzial 21 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zatwierdzenia

zarz4dzenia porz4dkowego Nr 38/2013 Burmistrza Miasta Jgdrzejowa z dnia 6 marca
2013 roku w sprawie okreSlania inkasenta podatku, rolnego, leSnego i od nieruchomoSci
od osrib lizycznych w solectwie Ksi42g Skroni6w nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:
Za - 2l glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXIII/301/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad . l t
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny W. KEdra zapltal, z jakich dr6dk6w bpdq finansowane tereny miejskie.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, iz byly wprowadzone w tej sprawie rozmowy

z LGR i JEdrzejowskE RybE Burmistrz vrytazil nadziejg, Ze zadanie bgdzie realizowane
r6wnie2 na terenie miasta i wyjaSnit, 2e zgodnie z przepisami w ramach LGR realizacja
zadania .jest rnoZliwa tylko na terenach wiejskich. JeSli chodzi o skomunikowanie ci4gu
rowerowego na terenach miejskich to nie musi on odbywai siE wzdluZ kolejki w4skotorowej
moze by6 r6wnieZ poprowadzona Scie2ka istniejqcymi drogami. Burmistrz dodal, i2 ta
uchwala r.rie dotyczy budowy Scie2ki rowerowej tylko przepcia calo3ci pasa kolejki
wqskotorowej na rzecz Gminy Jqdrzej6w.

Wiceprzewodniczqca Rady M. Barairska odczl'tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 2l radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie wyraZenia zgody
na nabycie prawa u2ytkowania wieczystego nieruchomo5ci na rzecz Gminy Jpdrzej6w
nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 qlos6w
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Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXIII/302/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. l2
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczl'tal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag i pytari nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barairska odczl'tala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziqlo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody

na wydzier2awienie czgSci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastppujqcq iloSci4
glos6w:
Za - 20 glosrlw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XXXIII/303 /13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.13
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczl'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i pyafi nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafrska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 21 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody

na wynajem czgSci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpujqcq iloSciq glos6w:
Za - 21 glos6w
Przecirv - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXIIt/304/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. l4
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i p14ari nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziqlo udzia|2l radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody

na wynajem czgSci gruntu komunalnego na okres trzech Iat nastgpujqcq iloSciq glos6w:
Za - 21 glosriw
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XXXIII/305/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .15
WiceprzewodniczEcy Rady W. Kgdra odczl.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i pytari nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barafrska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzial 21 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyra2enia zgody

na wynajem czqSci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpujqcq iloSciq glos6w:
Za - 21 glostiw
Przeciw - 0 glosr5w
Wstrzymalo sip - 0 glosr5w
/Uchwala nr XXXIII/306ll3 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .16
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kqdra odczl'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.



Uwag i pytafi nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziqlo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyraZenia zgody

na dokonanie darowizny nieruchomoSci komunalnej nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:

Wstrzvmalo sie l glos
/Uchwala nr XXXIII/307173 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .17
Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczytal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag i pytari nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baranska odczltala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie okre6lania programu

opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno5ci zwierz4t na
terenie miasta i gminy Jgdrzejriw nastppuj4cq iloSci4 glos6w:

Za
Przeciw

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

- 19 glos6w
- 0 glosr5w

l7 glosriw
0 glosr5w
3 glosy

/Uchwala nr XXXIII/308 /13 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad . l 8
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczy.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i p1.tafi nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczl.tala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzial 2l radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian

w uchwale dotycz4cej przyznania doplat w sptilkach prawa handlowego do taryf dla
zbiororvego zaopatrzenia w wodg i zbiorowego odprowadzania 6ciek6w nastgpujqc4
iloSci4 glos6w:
Za - 21 glosriw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzvmalo sie 0 glosriw
/Uchwala nr XXXIII/309/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .19
Wiceprzewodr.ricz4cy Rady W. KEdra odczyal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny G. KuSmierz zapytal czy mo2na w paragrafie 7 punkt 2 zmieni(, zapis,

aby konsultacje z mieszkai.rcami byly wi424ce dla organ6w Gminy JEdrzej6w.
Mecenas W . Zagala odpowiedzial, 2e nie moZna wprowadzii takiego zapisu.
Radny G. Ku3mierz zglosil wniosek o odrzucenie uchwaly w caloSci. Radny odni6sl

siq do sprawy wiatrak6w m6wi4c, ze jeSli ludzie przyjd4 na spotkanie i nie wyraz4 zgody
to ich zdanie nie jest wi424ce dla organ6w gminy.

Burr.nistrz M. Piszczek zabral glos m6wi4c, iz wiatraki to nie jedyny temat w Gminie
Jpdrzej6w. W przypadku, o kt6rym m6wi radny KuSmierz jest ustawa o zagospodarowamu
przestrzennym, kt6ra okreSla tryb przyjmowania, uchwalania, rozpatrywania wniosk6w
o uchwalenie miejscowych plan6w i zmian w planach, gdzie r6wnie2 funkcj onuje forma
konsultacii spoiecznych, pomtjaj 4c omawianq uchwalg. Burmistrz doda| iz wniosek Pana
KuSmierza i tylko obracanie siE wok6l wiatrak6w jest dla niego nieporozumieniem.
Burmistrz odeslal radnego do ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym m6wi4c, i2 jest
taka fblrna konsultacji spolecznych jak wyloZenie publiczne, kiedy moZna sklada6 wnioski,
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uwagi i one podlegajq rozpatrzeniu i odpowiedziom. Burmistrz dodal, iZ nie ma patentu na

rozum i nie pozwolilby sobie na stwierdzenie, kt6re wyglasza radny, 2e ktos, kto m6wi

glosno ma od razu racjg. Burmistrz dodal, iz sq od tego eksperci, kt6rzy rozpatruj4 wnioski.

Wniosk i mogq byc odrzucone
Przewodnicz4cy Rady zglosil wniosek o przeglosowanie uchwaly w wersji

przygotowar.re.j przez Burmistrza Miasta Jgdrzejowa. Wedlug Przewodniczqcego jego

wniosek. jako najdalej id4cy podlega glosowaniu, jako pierwszy.
Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do radnych z zapt\aniem czy jest potrzeba czytania

treSci uchwaiy.
Radni odpowiedzieli, 2e nte.

W glosowaniu wziplo udzial 21 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie zasad i trybu

przeprowadzenia konsultacji spolecznych z mieszkafcami miasta i gminy Jgdrzejriw
nastgpujqc4 iloSci4 glostiw:
Za - 19 glos6w
Przeciw - I glos
Wstrzymalo sip - I glos
/Uchwala nr XXXIII/3l0113 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.20
Wiceplzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i pytaf nie zgloszono.
Radna .I. Szreniawa zabrala glos m6wi4c, i2 Pan Burmistrz bardzo dobrze zrobil. Radna

byla w tej Komisji i wie jak byio.
Radny A. Czajor zwr6cil siE do radnej J. Szreniawy, aby opowiedziala jak bylo, gdyz za

bylo siedem glos6w.
Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig o przeczy'tanie uchwaly i dodal 2e powyzsz4 sprawQ

mo2rla poruszy6 przy omawianiu spraw r62nych.
Wiceplzewodnicz4ca Rady M. Barairska odczytala proj ekt uchwaly.

W glosowaniu wziqlo udzial 21 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie rozpatrzenia skargi na

dzialalnoSd Burmistrza Miasta Jgdrzejowa nastgpuj4cq iloSciq glos6w:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXIII/3l1/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.2l
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i p1.tan nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzial 21 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie prryjgcia Programu

Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie
dla Miasta i Gminy Jgdrzejriw na lata 2013 - 2014 nastppujqcq iloSciq glostiw:
Za - 20 glosrlw
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sip - l glos
/Uchrvala nr XXXIII/3I2113 w za14czeniu do protokolu/.

4d.22
Rada przyjqla sprawozdanie z pracy Komisji Bud2etu i Mienia Komunalnego za rok

2012- uwas nie wr.roszac.



Ad.23
Ra<Ja przyjgla sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za rok 2012, uwag nie

wnosz4c.
Ad.24
Rada przyjgla sprawozdanie z pracy Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki

Spolecznej za rok 2012. uvrag nie wnoszqc.
Ad.25
Rada przyigla sprawozdanie z pracy Komisji Rolnictwa i Integracj i z Uni4 Europejsk4

rok 2012, uwag nie wnosz4c.
Ad.26
Rada przyjgla sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku

Publicznego za rok 20 I 2. uwag nie \,\ noszEc.
A.d.27
1. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 jest zlo2ony wniosek o zmiang ruchu

organizacyjnego i wprowadzenia ograniczenia tona2u na ulicy Pifczowskiej.
Wniosek skierowany zostal r6wnie2 do Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajowych
i Autostrad o oznaczenie tranztttr. JeSli jest oznakowany tranzyl to te samochody
nie powinny wje1d2at do miasta. Policja i Inspekcja Transportu Drogowego ma
zezwolenie na zatzymywanie pojazd6w. Burmistrz poinformowal, ze je6li chodzi
o przedsigbiorc6w to moZna indywidualnie wydawa6 pozwolenia na wjazd.
Burrnistrz dodal, iz przygotowywany jest wniosek na ograniczenie od strony
Sudolu.

2. Burmistrz poinformowal, iZ wyst4pi do sp6lki o uporz4dkowanie terenu.
3. Burmistrz poinformowal, iZ zobaczy jak bgdzie wykonany budZet, gdy2 tych

Srodk6w faktycznie nie jest duZo. Burmistrz zwr6cil uwagp, i2 bardziej pal4c4
spraw4 od dr6g lokalnych jest ulica 11 Listopada, kt6ra zostala przekazana gminie,
a stan drogi jest fatalny. Droga nadaje sig do odbudowy a nie remontu. Burmistrz
dodat, iz bgd4 analizowane takie wnioski, aby zwiEkszai poziom wydatk6w na
remonty bie24ce.

Na pozostale interpelacje Burmistrz r-rdzieli pisemnego wyjaSnienia.

Burmistrz M. Piszczek odni6sl siq r6wnieZ do sl6w Pana radnego Kudmierza m6wi4c,
i2 kaZda sesja czy posiedzenie komisji koriczy siE sprawq wiatrak6w. Burmistrz powiedzial,
i2 nic sig nie dzieje od uchwaly, jaka zostala podjqta rok temu. Burmistrz zwr6cil siE z apelem
do radnego, aby jasno precyzowal, co zostalo mu nieudostEpnione. Burmistrz zagwarantowal,
Ze merytoryczni pracownicy udziel4 wyjaSnieri, udostppni4 konkretne dokumenty bez
potrzeby wystQpowania z tym na sesji. Butmistrz podkredlil, iZ dop6ki nie bpdzie decyzji
z Regionalnej lnspekcji Ochrony Srodowiska gmina nie bEdzie zleca\a opracowania
miejscowego planr-r.

Ad.28
Glos zabral radny A. Czajor m6wi4c, aby w rozmowach z PKS poruszy6 sprawE

moZliwoSci wprowadzenia ulg w biletach dla rodzin wielodzietnych.
Radny A. Czajor zaproponowal, aby wystawii dwa stoly przy parkingu przy ulicy

Barbary celem umoZliwienia sprzeda2y dzialkowcom swoich plon6w.

Radny M. Zygan podzigkowal za odpowiedL na zgloszon4interyelacj€.



10

Radny K. Michalski poruszyl sprawg przejgcia od Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajowych

i Autostrad ulicy 1l'Listopada, drogi Sud6l - Piz4slaw. Radny zapytal czy GDDKiA nie ma

obowiqzku poprawienia stanu technicznego tych dr6g.
Burmistrz M. Piszczek wyjasnil, i2 odpowiedZ z Generalnej DFekcji Dr6g i Autostrad

jest jednoznaczna, nie ma obowi4zku poprawienia stanu technicznego dr6g. Burmistrz dodal,

iZ Generalna Dyrekcja Dr6g i Autostrad w pewnych miejscach poprawila asfalt bgd4c jeszcze

zarzqdc4 drogi.
Radny K. Michalski zapylal czy w zwi1zkn z ptzejqciem dt6g przez Gming zwiqkszyla

sig subwencja na ich remont czy ulrzymanie.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, 2e nie.
Ad.29
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zamkn4l obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej

w JEdrzejowie o godzinie 12s5

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

mgr Pawel

Zalqczniki:
l. Zapytania i interpelacje radnego G. Kuimierza.
2. Lista obecnoici.
3. Uchwaly Rady Miejskiej podjqte na XXXIII sesji Rady Miejskiej.
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Jgdrzej6w 28.03.201 3r.

Zapytania i interpelacje

do Pana Burmistrza Miasta Jedrzeiowa

Czy byty podjgte jakie6 decyzje administracyjne lub uzgodnienia w sprawie lokalizacji

elektrowni wiatrowych na terenie solectw Potok Wielki i Skroni6w z tytulu, kt6rych gmina mo2e

ponie6 jakie6 koszty w przypadku zaniechania przeznaczenia grunt6w na ww. terenach pod

lokalizacjg elektrowni wiatrowych? Bardzo proszQ o odpowiedi na dzisieiszei sesii.

Proszq o podanie ile wynosi powierzchnia (w ha) obszaru ptzeznaczonego pod lokalizacjg

elektrowni wiatrowych na terenie solectwa Potok Wielki i Skroni6w objqtego granicami w

Studium uwarunkowai i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy

Jgdrzej6w przyjqtego uchwala nr Vllll67l2O11 z dnia 30 czerwca 2011r. z pominigciem analiz,

o kt6re zwracalem sig na sesji w dniu 25 lutego br. Pragng zaznaczyC, i2 odpowiednie slu2by w

Urzgdzie Miasta posiadajq w swojej dyspozycji wszystkie materialy i dokumenty oraz

odpowiednie przygotowanie aby bezb+ednie okre6li6 wielko66 arealu powierzchni grunt6w, o

kt6re pytam.

W oparciu o jakie analizy lub przeslanki zostal wyznaczony teren o powierzchni okoto 350

hektar6w grunt6w rolnych pod lokalizacjg tzech instalacji do produkcji energii wykozystujqcej

silg wiatru o parametrach 3MW i wysoko6ci 185 m. kazda w tak bliskiej odleglo6ci od siedzib

ludzkich? Podkre6leniu zasluguje informacja, i2 w momencie podejmowania decyzji o

przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestzennego bylo

wiadome, iZ bgd4 tylko trzy elektrownie wiatrowe i to na tym etapie dla jednej elektrowni

wiatrowej przeznaczono przeszNo 100 ha.

Czy Wnioskodawca, kt6ry wystqpit do RDOS o wydanie decyzji Srodowiskowej zapoznal

odpowiednie slu2by gminy z tre6ciq karty informacyjnej odno5nie realizac4i swego zamierzenia

na terenie solectwa Potok Wielki i Skroni6w?

Dlaczego zatrudnienie przy podejmowaniu decyzji o realizacji przyszlych inwestycji na terenie

naszej gminy traktowane jest wybi6rczo, w jednych sztandarowo a w innych z wielkim

pobla2anie wrgcz jako nieistotny temat?

Dlaczego informacje dotyczqce FW Jgdzej6w zostaly mi przekazane niekompletne poniewa2

ja te materialy wcze6niej przeglqdalem. Proszq o skompletowanie w/w dokument6w i

poinformowanie mnie tel. abym m6gl sig z nimi zapoznae .

Dlaczego na moje zapytania otzymujg odpowiedzi na pi6mie bgdqce ,,sztukq dla sztuki" przy

sprytnym wykorzystan iu sl6w, kt6re balansuj4 wokot konkretnej odpowiedzi?

Wobec powy2szego prosze o prostq i rzetelnq odpowiedZ na moje pytanie kierowane pod

adresem Pana Burmistza na sesji w dniu 25 lutego br. w punkcie czwartym .

J .

4.

6.
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Bardzo prosze o:
- szczeg6lowe odniesienie siq do kazdego wyiej payloczonego pytania z usystematyzowaniem

wg podanych punkt6w;

- odrgbne potraktowanie kaZdego pytania i przyporz4dkowanie do niego ka2dej kolejnej

odpowiedzi;

- precyzowanie odpowiedzi w taki spos6b aby ich tre56 byta konkretna i nie sprawiala wrazenia

balansu wok6l poruszonego zagadnienia ptzy u2yciu specjalistycznych okresleri i

sformulowah.

8. Po naszym miescie walgsajq sig duze watahy ps6w stwarzajqc zagro2enie dla

mieszkafic6w. Do kogo majq sig anracab mieszkaicy w tej sprawie?

9. Proszg aby Pan Burmistrz wystqpil do wykonawcy remontu ul Przemyslowej i Reymonta w

sprawie opadnigtych studzienek poniewa2 mo2na ten remont jeszcze wykona6 w ramach

naprawy gwarancyjnej.

10. Dlaczego w Akcie notarialnym kt6ry Pan podpisal w dn. 'l-03-2013r dotyczqcym

Przedsigbiorstwa Gospodarki Odpadami Spolka z o.o. miedzy innymi w 920 i 931 nie ma

zapisu o jednomy5lnoSci podejmowania uchwal o kt6rej Pan Burmistz wielokrotnie m6wil na

sesjach, Ze w ten spos6b zabezpieczone bgdq zabezpieczone interesy Gminy. Wniosek

podobnej tre6ci zglosil Radny T. Kot na spotkaniu Pana Burmistrza z Radnymi w dn. 28-02-

2013r kt6re odbylo sig w Centrum Kultury. Ja w dn. 1-03-20131 0 godz. 8. 00 zlozylem pismo

do Sekretariatu i prosilem Paniq sekretarkq aby poinformowala Pana o o tre6ci mojego pisma

aby Pan w takim po6piechu nie podpisal tego Aktu notarialnego.
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